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Moeten we niet nog ergens opnemen dat het Sehos plan nooit met ons in gedeeld en ook nimmers in het vierlanden overleg
naar voren gekomen, behalve helemaal aan het begin. En dan toen voor de weg van het CMC 1s gekozen. Ze gaan wel erg

hun eigen gang zonder iets te delen, dat moeten we toch ergens kwijt.

Verzonden met BlackBerry Work

(www. blackberry com)

van:EXECBERET6 minvws.ol>
Datum: maandag 07 dec. 2020 11:14 AM

minvws.nl>, EEE @minvws nlAan: )
Onderwerp: RE: Rondom SEHOS -CONCEPT-

Wat mij betreft een prima email. IIEEEEZM, heb jij nog aanvullingen?
Groet,

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:IEEE) SEE invws o>

Datum: maandag 07 dec. 2020 10:59 AM

Aan:ECEEEE minvws nl.[IEE BEEZ minvws n>
Onderwerp: Rondom SEHOS -CONCEPT-

Bests

Tijdens ons werkbezoek aan Curacao vorige week hebben we op verschillende plekken vernomen dat er nog steeds

discussie liep over het SEHOS. Net voor het weekend hebben we ‘via via’ vernomen dat er een opdracht ligt van de

Minister President om het SEHOS in te zetten binnen de Covid zorg. Graag vernemen we of dat daadwerkelijk het geval
is.

Wij hebben vorige week in meerdere gesprekken onze twijfels over dit plan uitgesproken. Deze twijfels richten zich met

name op de aannames dat hiermee Covid uit het CMC geweerd kan worden en de reguliere zorg normaal voortgang kan

vinden. Natuurlijk vinden wij het belangrijk dat de reguliere zorg zo veel mogelijk door kan gaan, maar ervaring in

andere ziekenhuizen en landen laat helaas zien dat dit niet vanzelfsprekend het geval is.

Zoals genoemd hebben grote vraagtekens bij de doelen van dit plan, maar ook bij de veiligheid en de efficiéntie van de

inzet van personeel. Wij verwachten dat een aparte opvanglocatie voor Covid buiten het SEHOS relatief veel meer

personeel zal kosten, zowel aan zorgpersoneel als aan facilitair personeel. Om de reguliere zorg in het CMC te

waarborgen zal er weinig CMC persaneel in het SEHOS ingezet kunnen worden. Uit de gesprekken vorige week hebben

we opgemaakt dat men voor het zorgpersoneel met name naar VWS kijkt om extra AMI personeel in te zetten. Van

belang is dat wij vanuit VWS echter niet automatisch kunnen instemmen met het inzetten van het NL en AMI personeel
in het SEHOS. Daarbij is recent vanuit AMI aangegeven dat ze verwachten dat de recruitment van grote hoeveelheden

personeel over de komende wintermaanden mogelijk problematisch gaat worden, gezien de toestand in de VS.

Op dit moment hebben wij veel vragen over de inhoud van de plannen en onze rol daarin. Betekent dit bijvoorbeeld dat
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de Covid zorg in het SEHOS volledig door AMI gerund gaat worden, vanuit Amerikaanse werkwijze en protocollen, naar

analogie van de situatie in Sint Maarten? Graag worden wij proactief en vroegtijdig betrokken indien er plannen
ontwikkeld worden waar een rol is weggelegd voor (bijstand vanuit) VWS. Graag spreken we op korte termijn af om

meer informatie te krijgen over de precieze plannen en wat hierin verwacht wordt van VWS.

Met vriendelijke groet,
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